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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 10. 11. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, 
MgA. Alena Fafilková, Ing. Ivana Oulehlová.  

 
 

I. Chod fakulty: 

 prof. Kovalčuk informoval o vývoji konference (uskuteční se ve dnech 5. – 6. prosince 
2008) v prostorách DIFA pod názvem „Tendence v současném myšlení o divadle“. 
Konference je věnována ad honorem emeritnímu profesoru naší fakulty prof. Ivu 
Osolsobě v souvislosti s jeho letošním životním jubileem. Na konferenci přislíbili 
účast významní teatrologové ze Švýcarska, Německa, Polska, Slovenska a z ČR. 
V současné době je již přihlášeno 16 příspěvků. prof. Kovalčuk dále uvedl, že zatím 
není žádným příspěvkem pokryto teoretické dílo I. Osolsobě – a proto chce ještě 
oslovit prof. PhDr. Jana Císaře. Dále je potřeba dořešit finanční otázku. prof. 
Kovalčuk zdůraznil, že považuje za podstatné, aby se semináře zúčastnili studenti 
doktorandského studia.     

 Děkan s tajemníkem seznámili přítomné s představou organizační struktury budoucích 
kolegií děkana. Bude se skládat ze 2 částí.  V první části přednesou jednotliví členové 
své příspěvky v pořadí: proděkan prof. Kovalčuk, proděkanka doc. Macková, 
proděkanka MgA. Chládková, tajemník MgA. Vodička, vnější vztahy MgA. Abou, 
stud. odd. Ing. Oulehlová, zahr. odd. MgA. Fafílková. Příspěvky musí být věcné a 
stručné. Ve druhé části proběhne širší diskuse KD. Prof. Kovalčuk k projednávanému 
tématu navrhuje, že nebude-li projednávaná tématika pro všechny členy KD, řešit toto 
v rámci individuálních schůzek.      

 Tajemník MgA. Vodička prověří u jednotlivých vedoucích ateliérů, zda v pondělí 
17. listopadu 2008 probíhají projekty a tuto informaci předá nejpozději v úterý 11/11 
do 12.00 hod. děkanovi a bude rozhodnuto, zda-li budova zůstane zavřená. 

 Děkan informoval, že ve čtvrtek 6. listopadu 2008 došlo definitivně k rozhodnutí o 
změně titulu inscenace „Vzestup a pád města Mahagony“ studentky Evy Rysové. K 
tomuto stanovisku došlo na základě konzultace ved. ateliéru prof. Oslzlého, pedagoga 
doc. Krobota, prof. Niky Brettscheiderové i právního oddělení JAMU.    

 Prof. Kovalčuk informoval o probíhající přípravě cyklu monodramat. Termín premiér 
je plánován v týdnu od 12. – 16. ledna 2009. Vyskytli se však organizační problémy, 
někteří studenti s ciziny inklinují k jiným typům projektů, a proto je třeba zajistit 
náhradníky. Ve středu 12. listopadu ve 13.30 hod. v učebně 106 bude schůzka 
s režiséry a manažery.  

 Děkan rozhodl, že v pondělí 24. listopadu od 9.00 hod. proběhne rozšířené kolegium 
děkana. Na programu mimo jiné bude: příprava přijímacího řízení, zadání 
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bakalářských a magisterských diplomových prací a absolventských výkonů, 
hodnocení průběhu dne otevřených dveří, různé.  

 Prof. Kovalčuk a doc. Macková společně zhodnotili současný stav realizací 
studentských projektů. Konstatovali, že pro potřeby fakulty je důležité ujednotit 
pravidla. Jedná se zejména o organizační, finanční a personální zajištění projektů a   
jejich evidenci. Informace byla vzata na vědomí.    

II.   Studijní záležitosti: 
 Kolegium vzalo na vědomí oznámení o zanechání studia studentky 1. DM Evy Jáškové 

– uvedené studentce bude studium ukončeno k 30. listopadu 2008. 
 

 Kolegium schválilo žádost studentky doktorského studia – Blanky Fišerové (DaAT) – 
studium jí bude přerušeno na jeden rok (od 1. prosince 2008 – 30. listopadu 2009). 

 
 Kolegium schválilo seznam 10 studentů, kteří mají na základě studijních výsledků 

z minulého akademického roku nárok na prospěchové stipendium; kolegium schválilo i 
výši prospěchového stipendia ve výši Kč 1.500,-- / měsíc. 

 
 Kolegium schválilo žádost studentky 2. S – BcA. Ivety Ryšavé o uznání předmětů 

„dějiny světového divadla“, „dějiny českého divadla“ a „seminář k dějinám českého 
divadla“ – studentka tyto předměty absolvovala v rámci bakalářského studia divadelní 
dramaturgie, což dosvědčuje přiloženou kopií dodatku k diplomu. 

 
 Kolegium schválilo žádost studenta BcA. Jana Havliceho (navazující D) o přeložení 

předmětu „Kořeny evropské kultury“ do akademického roku 2008/2009. 
 

 Kolegium schválilo žádost BcA. Juraje Tedly (navazující DM – nyní přerušené 
studium) o změnu vedoucího diplomové práce a o změnu oponenta diplomové práce.  
Novým vedoucím práce bude MgA. Blanka Chládková a novým oponentem prof. 
Gajdoš. 
 

 MgA. Martin Vasquez dne 6. listopadu 2008 odevzdal disertační práci „Principy 
divadelní improvizace“ (v prostředí zápasů v divadelní improvizaci) a teze. Je potřeba 
stanovit termín doktorské zkoušky, stanovit komisi a datum obhajoby.   

 
III. Projekty a granty: 

 MgA. Abou informovala, že se v rámci projektu FRVŠ MgA. Bergmana, Ph.D. 
vyskytly organizační problémy (nebyly včas zajištěny odpovídající prostory 
k realizaci). Tajemník obdržel úkol zajistit výměnu učeben s ateliérem KSFT. 
Informovanost o projektu (druhou skupinu studentů) zajistí Mgr. Bergman, Ph.D. 
(stejně tak je odpovědný za zajištění tlumočení z ruštiny studentům).  

 Děkan připomněl, že veškeré požadavky na učební prostory musí předkládat vedoucí 
ateliéru v dostatečném předstihu pí. Hniličkové.     
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 Prof. Kovalčuk informoval, že v rámci projektu „Perverze v Čechách“, který realizuje 
DHNP, projednal možnost inscenovat projekty našich studentů. Umělecký šéf DHNP 
Vladimír Morávek souhlasí, že je ochoten garantovat zmíněné projekty (je třeba 
zvážit, bude-li externistou či pedagogem na úvazek např. ve výši 0,25). Jednalo by se 
přibližně o 5 studentských týmů (režiséři, dramaturgové, herci, div. manažeři 
eventuelně další). Přípravná fáze by proběhla v letním semestru 08/09, realizační fáze  
pak v zimním semestru akademického roku 09/10. Děkan souhlasí a současně 
navrhuje zařadit tyto projekty do studijních plánů příslušných oborů a ročníků.        

IV. Zahraniční záležitosti: 
 MgA. Fafílková podala informaci, že pro Divadelní festival v Moskvě byly vydány 

víza všem navrženým účastníkům a studenti i s pedagogickým doprovodem dnes 
odcestovali do Moskvy. 

 MgA. Fafílková sdělila, že je třeba aktualizovat studijní plány pro zahraniční studenty 
v rámci programu ERASMUS, kteří přijíždějí na JAMU. O tento plán nás žádá 
partnerská škola z Cardifu ve Velké Británii. Bude projednáno na jednání nejužšího 
vedení fakulty v pátek dne 14. listopadu 2008.   

 Proděkanka MgA. Chládková informovala, že naše fakulta obdržela nabídku od paní 
Marie Fulkové, členky českého výboru InSEA, na vzájemné setkání. V Brně bude 
přítomna ve dnech 20. – 23. listopadu. Diskutovalo by se o programu rámcového 
vzdělávání programu InSEA. 

V.  RUZNÉ 
 MgA. Fafílková (ZO) bude odcházet v únoru 2009 na mateřskou dovolenou. Na pozici 

referenta(tky) zahraničního oddělení vyhlásí děkan obratem výběrové řízení.   

 Vedení fakulty (děkan, proděkané a tajemník) se sejdou za účelem projednání dalších 
bodů: fungování fakultních webových stránek, zhodnocení dne otevřených dveří, 
personální otázky a další – schůzka proběhne 14. listopadu 2008 od 9.00 hod. v 
pracovně děkana.   

 
 
 
zapsala: Ivana Bartoková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


